
OSADNI VÝBOR - ZAPIŠ Z 1. SCHŮZE a SETKANÍ se STAROSTOU A MÍSTOSTAROSTOU 

První schůze osadního výboru po jeho založení pro části Kamenická Nová Víska a Víska pod Lesy v k. ú. 
Kamenická Nová Víska dne 14. června 2022. 

Přítomni: Michaela Čapková, Jan Gábel st., Lukáš Horyna, IVlilan Suchánek, Monika Hagarová. 

Schůze zahájena v 16:15 na Městském úřadě v České Kamenici. 

Projednávané body: 

1. Hřiště - potřeba zjistit majetkoprávnívztahy (nájemce trvalého travního porostu, dříve vedeného 
jako sportoviště), vymýcení náletů (část zařídíme sami), oplocení. Návrh na podání projektu o 
financování z Nadace VIA, dosyp cesty (rozježděná), ochranné pásmo tratě 

2. Stavy cest KNV horní a dolní + příjezdová cesta ve Vísce pod Lesy k domům č. p. 8 (parcelní číslo 
115) a č. p. 7 (p . č. 114) nevyhovující stav 

3. Upozornění na vysokou frekvenci aut, která si krátícestu z Janské přes Kamenickou Novou Vísku 
dolní i horní z důvodu uzavření spojovacích silnic s obcí Janská z Markvartic. 

4. Suché stromy ohrožující domy v KNV dolní směr Rabštejn, uschlé smrky, a za hranicíbývalého 
hřiště, uschlá vyvrácená borovice opírající se o ostatní stromy 

5. Nevhodně umístěná svodidla v horní části silnice, která neumožňují bezpečný průchod po silnici 
chodcům - není kam uhnout, pokud se vozidla nevyhýbají 

6. Revitalizace vrchu Ptáčník - kromě budované vyhlídky už řadu let slouží jako bod pro geocaching; 
úprava přístupu k vyhlídce (potřeba zamezit průchodu turistů po soukromých pozemcích) po 
pozemcích města; v budoucnu vyznačení stezky KTČ; vyznačení a vymýcení přístupu 

7. ČOV - dotázat se na setkání se starostou a místostarostou 
8. Obnova památníků - dotázat se na setkání se starostou a místostarostou, jak pečovat o 

památníky, jak je renovovat atd. Kdo má na starosti. 
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Zahájeno v 18:00. 

Přítomni za město: starosta Jan Papajanovský, místostarosta Vojtěch Mare k 
: kv j ( : i23 . i eaS ig t 

Přítomni za osadnívýbor: Lukáš Horyna, Michaela Čapková, Milan Suchánek, Jan Gábel st., Monika 
Hagarová 

Lukáš Horyna poděkoval starostovi za podporu vzniku osadního výboru i za možnost setkání 
k projednánízáležitostítýkajících se k. ú. Kamenická Nová Víska. 

Projednávané body: 

1. Dotaz L. Horyny na fungování osadního výboru - pravomoce, nároky - zodpověděl J . 
Papajanovský. Výbor se schází osobně, nebo komunikuje přes j iné dostupné komunikační 
prostředky. Na činnost má ročně k dispozici 30 tis./kalendářní rok z fondu kulturních akcí, které 
může využít na cokoliv (informace platná pro tento kalendářnírok). Výbor se vyjadřuje k záměrům 
města, např. k prodeji pozemků, o kterých je předem informován. Realizovat lze nápady na 
investice iniciované ze strany osadního výboru nebo ze strany města. 

2. Starosta informoval o zahájení projektové dokumentace k úpravě autobusových zastávek, 
chodníků, místa na přechod nebo přechodu a o předpokládané úpravě veřejného osvětlení. 

3. Hřiště - sportoviště - L. Horyna upozornil na to, že pozemek určený k budoucí revitalizaci zřejmě 
město pronajímá; nutné vyřešit příjezd k hřišti, který je v současné době rozjezděný po úpravě 
vodovodu. P. starosta upozornil na nutnost povolení k vykácení náletů vzhledem k tomu, že 



plocha zabírá více než 40 L. Horyna požádal o prověření smluvních vztahů na č. p. 203, 208, 
209, starostovi zašle e-mail s konkretizací. 

4. Revitalizace vrchu Ptáčníl<-vyhlídkové místo-př is l íbena úhrada střechy přístřešku vyhlídkového 
posezení, projednána i otázka přístupové cesty a značení (značení Klubu českých turistů prochází 
dlouhým schvalovacím řízením nejméně 2 roky), dohodnuto, že bude řešeno odbočkou značením 
šipkami k výhledovému místu. Poptáme výrobce, k poptávce navržen VI. Adámek, místnívýrobce. 
Místostarosta V. Marek upozornil i na řezbáře, který zhotovoval značení v Prysku. 

5. ČOV - p. starosta informoval o pokračování dotačního titulu na zajištění ČOV. Dosud se realizuje 
v místních částech Líska, Huníkov, Kerhartice. Osadnívýbor zjistí zájem o ČOV (nutný zájem 
alespoň 1/3 místních obyvatel, aby mohla být výstavba zahájena). P. Suchánek navrhl, že by mohl 
zajistit schůzku se zástupcem společnosti Grania, která se zabývá výstavbou kořenových čističek. 
Bude třeba ověřit, zda se vyplatí více jednotl ivé čističky, nebo kořenové/společné pro více 
obyvatel. Financováníz dotace + zbývající částka půl na půl uživatel/majitel čističky a Město Česká 
Kamenice za částky aktuální v čase. 

6. Problematika stavu příjezdovýcli komunikací + upozornění na přejíždění přes cesty a louky 
vzhledem k uzavírce obou silnic ve směru Veselé/Markvatice - Janská. Nevyhovující stav 
příjezdových komunikací KNV dolní i horní - v některých částech velmi špatný stav, vydrolený 
asfalt... Nový asfalt příliš drahý, bude poptána oprava asfaltovou drtí se spojovací hmotou pro 
částečnou obnovu. Mostek nad železničnítratí v KNV horníve špatném stavu. PíHagarová 
upozornila i na špatnýtechnickýstav nejen v průjezdové části. J . Papajanovský oznámil, že mostek 
je majetkem města a jeho stav je v řešení. 

7. Odstranění starýcii nebezpečných stromů - již je podnět na úřadě v řešení. 
8. Památníky- o památníky se stará vlastník pozemku. Stav lze řešit žádostívlastníka, nebo s jeho 

souhlasem (plnou mocí). Týká se pozemků katastrálníčíslo 14 (vlastník Město Česká Kamenice), 79 
(vlastník SJM Kupec Martin a Kupcová Martina, Radeč 79, 47002 Žandov) a možná 15 (vlastník 
Město Česká Kamenice)? 

Schůze a setkání ukončeno v 18:55. 

V České Kamenici dne 3. listopadu 2022 zapsala Mgr. Michaela Čapková 


